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Vragen van de leden Neppérus
(VVD) en Boelhouwer (PvdA) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de relatie tussen het
energiebedrijf Delta en het
drinkwaterbedrijf Evides. (Ingezonden
22 september 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van de
artikelen over de relatie tussen het
energiebedrijf Delta en het
drinkwaterbedrijf Evides?1

2
Hoe zit volgens u de relatie precies in
elkaar en hoe verhoudt zich die naar
uw oordeel tot de geldende
regelgeving met betrekking tot
energiebedrijven en
drinkwaterbedrijven?

3
Zijn de berichten waar dat de
inkomsten van Evides uit de levering
van drinkwater bij Delta als onbelast
dividend terecht komen en bij Delta
de kosten van andere activiteiten
omlaag kunnen worden gebracht?
Zo ja, wat vindt u daarvan?

4
Bent u het eens met de
aandeelhouders van Delta en Evides
dat er een duidelijke splitsing moet
komen?

5
Bent u van plan zich in te zetten voor
een genoemde splitsing?

6
Is het naar de letter en geest van de
Drinkwaterwet geoorloofd dat op
afstand gezette bedrijven, waarvan de
aandelen in het bezit zijn van
overheden, aandeelhouder van een
drinkwaterbedrijf zijn?

7
Is volgens u aanpassing van de
Drinkwaterwet nodig om de
activiteiten van Delta en Evides
gescheiden te houden?

1 Het Financieele Dagblad, 18 september
2009: «Delta moet waterbedrijf Evides
afsplitsen».
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